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ZÁPIS Z MIMORIADNEHO ZASADNUTIA  

Akademického senátu Ekonomickej fakulty Technickej univerzity v Košiciach 

zo dňa 28.03.2023 

 

Prítomní:  12 členov AS EkF TUKE podľa prezenčnej listiny.  

Ospravedlnení: senátorky Manuela Raisová a Tímea Kakaščiková, a senátor 

Radovan Filip Novotný.  

Hostia: doc. Ing. Michal Šoltés, PhD., Ing. Lenka Vejačková, prof. Ing. Rajmund 

Mirdala, PhD., doc. Ing. Júlia Ďurčová, PhD., doc. Ing. MVDr. Ján Buleca, 

PhD., doc. Ing. Peter Džupka, PhD., doc. Ing. Miriam Šebová, PhD. 

 

Program zasadnutia:  

Bod Program Predkladateľ 

1. Otvorenie zasadnutia doc. Glova 

2. Schválenie overovateľov zápisu doc. Glova 

3. Schválenie programu zasadnutia doc. Glova 

4. Kontrola plnenia uznesení a záverov z predchádzajúcich 

zasadnutí 

doc. Glova 

5. Schvaľovanie zásad prijímacieho konania na štúdium druhého 

(inžinierskeho) stupňa na EkF pre akademický rok 2023/2024 

doc. Šoltés 

6. Schvaľovanie podmienok prijatia na doktorandské štúdium na 

EkF TUKE pre akademický rok 2023/2024 

doc. Šoltés 

7. Prerokovanie návrhu na vymenovanie prodekanov EkF na 

funkčné obdobie od 1.4.2023 do 31.3.2027 

doc. Šoltés 

8. Schvaľovanie zástupcu/-kyne AS EkF vo výberových komisiách 

a schvaľovanie výberovej komisie na obsadenie pracovných 

miest vysokoškolských učiteľov/liek v funkciách odborných 

asistentov/-tiek 

doc. Šoltés 

9. Prerokovanie harmonogramu predkladania dokumentov AS EkF 

zo strany vedenia EkF v roku 2023 

doc. Šoltés 

10. Schvaľovanie zástupcu fakulty do Rady vysokých škôl 

Slovenskej republiky 

doc. Glova 

11. Správa o činnosti AS EkF za rok 2022 doc. Glova 

12. Interpelácie doc. Glova 

13. Rôzne doc. Glova 

14. Záver zasadnutia doc. Glova 

 

K bodu 1: Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie AS EkF TUKE otvoril predseda AS EkF TUKE, pričom privítal všetkých prítomných 

členov AS EkF TUKE a hostí. Prítomných bolo 12 zástupcov AS EkF TUKE podľa prezenčnej listiny. 

Traja, chýbajúci senátori, sa písomne ospravedlnili. 

 

K bodu 2: Schválenie overovateľov zápisu 

Predsedajúci predseda AS EkF TUKE za overovateľov zápisnice dnešného zasadnutia AS EkF TUKE, 

navrhol senátora Petra Burgera a senátorku Viktóriu Adamkovičovú.. Obidvaja s návrhom súhlasili.  

 

Predsedajúci dal následne hlasovať o overovateľoch zápisnice v takejto podobe: 
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„AS EkF TUKE schvaľuje overovateľov zápisnice zo zasadnutia AS EkF TUKE zo dňa 28.03.2023 

v zložení: senátorka Viktória Adamkovičová a senátor Peter Burger“. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

12 12 0 0 

Predsedajúci konštatoval, že akademický senát schválil návrh ako uznesenie č. 06/2023. 

 

K bodu 3: Schválenie programu zasadnutia 

Návrh programu zasadnutia bol predložený členom akademického senátu ako súčasť pozvánky na 

zasadnutie AS EkF TUKE, zaslanej 21.03.2023. Program bol následne upravený doplnením bodov 10 

(24.03.2023) a 11 (27.03.2023). Predsedajúci otvoril diskusiu k predloženým návrhom programu. 

 

Dekan, doc. Šoltés, navrhol stiahnutie bodu 11 – Schvaľovanie členov Vedeckej rady EkF na obdobie 

od 1.4.2023 až 31.3.2027. 

 

Senátorka Révészová namietala skutočnosť, že inštitút mimoriadneho zasadnutia je mimoriadny a mal 

plniť účel výnimočného predloženia materiálov. Nepovažuje za adekvátne, že sa nemusia dodržiavať 

termíny. Vzhľadom k uvedenému žiadala aj stiahnutie bodu 10 – Výročná správa EkF – Annual Report 

2021.  

 

Následne prebehla diskusia, výsledkom ktorej bolo, že dekan fakulty sa rozhodol stiahnuť aj bod 

zasadnutia 10. 

 

Predsedajúci konštatoval, že body 10 a 11 boli stiahnuté a dal následne hlasovať o programe, ktorý 

bol zaslaný 21.3.2023, obsahujúcom 14 bodov zasadnutia. 

 

Predsedajúci dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

„AS EkF TUKE schvaľuje program zasadnutia AS EkF TUKE dňa 28.03.2023 v upravenej podobe“. 

 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

12 12 0 0 

Predsedajúci konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 07/2023. 

 

 

K bodu 4: Kontrola plnenia uznesení a záverov z predchádzajúcich zasadnutí 
  

Ako uviedol predsedajúci predseda AS EkF TUKE, nie sú žiadne nesplnené uznesenia z minulých 

zasadnutí AS EkF.  

 

 

K bodu 5:  Schvaľovanie zásad prijímacieho konania na štúdium druhého (inžinierskeho) stupňa 

na EkF pre akademický rok 2023/2024 

 

Predsedajúci predseda AS EkF TUKE požiadal dekana EkF o predstavenie predloženého materiálu. 

 

Následne predsedajúci otvoril k tomuto bodu diskusiu: 
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Senátorka Paľová chcela vysvetliť predposlednú vetu návrhu, začínajúcu „Uchádzači o štúdium 

v študijných programoch...“. 

 

Dekan navrhol úpravu znenia predposlednej vety, takto: 

Uchádzači o štúdium v študijných programoch v anglickom jazyku na EkF musia spĺňať všetky 

podmienky uvedené v týchto zásadách a budú posudzovaní individuálne, v súlade s platnou 

legislatívou a možnosťami fakulty. 

 

Senátorka Andrejovská sa opýtala „Čo robíme preto, aby sme mali viac slovenských študentov?“ 

Reagovali prodekan Buleca a dekan. Ako uviedli, funguje propagačná komisia, realizuje sa určitá 

propagácia návštevou škôl. Prodekan Buleca uviedol, že v súvislosti s internacionalizáciou je slabší 

záujem zahraničných študentov v rámci programu Erasmus+, keďže majú strach, že sme blízko vojny 

v Ukrajine. Tiež uviedol, že nie je jednoduché zaistiť, aby boli študijné programy pre študentov zo 

zahraničia atraktívne.  

 

Senátor Burger uviedol, že v rámci ich katedry (KRVaM) bola o tom diskusia. Zhodli sa na tom, že 

pri štúdiu v AJ, vadí to znenie vyššie spomenutej predposlednej vety. Chceli by tam mať kvalitatívne 

kritéria, ktoré hovoria o tom, o akých študentov máme záujem.  

 

Dekan uviedol, že terajší zahraniční študenti, majú problém s komunikatívnosťou a výslovnosťou. Ale 

inak sú pripravení k štúdiu u nás. A s ich nedostatkom sa dá pracovať. 

 

Senátorka Paľová ale uviedla, že títo študenti z pohľadu odbornej úrovne sú „niekde inde“, teda 

nedosahujú štandard slovenských študentov. 

 

Senátorka Andrejovská upozornila, že  výrazný (skokový) nárast počtu zahraničných študentov je to, 

z čoho majú vyučujúci obavy, a to vzhľadom aj na ich slabšiu pripravenosť na štúdium. 

 

Podľa senátorky Siničákovej všetci členovia katedry sú so zmenou plne spokojní a pripravení 

participovať na výučby takéhoto počtu študentov, aj keď vyslovila presvedčenie ich nižšieho počtu. 

Ona to s úpravou plne akceptuje. 

 

Podľa senátora Šafára mať anglický program na úrovni slovenského je v poriadku. Vidí problém 

v skokovitom náraste a možnom reputačnom riziku pre fakultu. 

 

Podľa prodekana Bulecu musíme mať jasné čísla. Tie však nepredložil. 

 

Senátor Glova uviedol, že celú záležitosť bolo potrebne lepšie komunikovať a položil dvojicu otázok: 

Kedy je takéto štúdium rentabilné? Aký je zmluvný vzťah s uvedenou agentúrou?  

 

Senátorka Paľová položila otázku: „Má zmysel venovať toľko energie týmto študentom, keď  nie sú 

schopní ukončiť predmety? 

 

Dekan uviedol, že sa zrejme ukáže časom, že je vhodnejšie sa venovať Ing. štúdiu, kde týchto 

študentov bude viac. Uviedol, že zmena je tiež impulzom pre zmenu v kvalite výučby v anglickom 

jazyku. 

 

Senátor Burger uviedol, že pre neho (a určite aj mnohých iných), samotný impulz zlepšovania 

predmetov nie je v podobe navýšenia počtu zahraničných študentov. On takúto úpravu robí 

kontinuálne. 
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Senátorka Révészová uviedla, že celý tento bod je postavený na informačnej nerovnováhe. Na čom 

vlastne sme? Ktorá informácia je platná pre september? Podľa harmonogramu prípravy akademického 

roka by sme mali byť vo fáze presnejších informácií o priebehu výučby. A je predsa rozdiel, či mám 

zabezpečiť výučbu pre 5 alebo 50 študentov. Musí byť predstava o tom, ako to bude od septembra 

vyzerať. S akými počtami je potrebné rátať? V júni sa spúšťa zápis, musíme predsa vedieť akú 

kapacitu alokovať! 

Točíme sa okolo zásad. Úpravou vety môžeme skončiť, ale nemusíme. Kto je ten, kto zabezpečí 

kvalitu vstupného pohovoru? Ako je vôbec nastavený. Pre slovenský študijný program predsa na 

základe prijímacej komisie musí povedať, ktorých študentov budeme brať. Ako je teda zabezpečený 

vstup na študijný program. Rovnako to musí byť aj pre štúdium v anglickom jazyku. 

Študenti majú právo zapísať si predmet na akejkoľvek inej fakulte. Ak by bol človek, ktorý by robil 

podporu, môže ich odporučiť na inú fakultu alebo dokonca univerzitu. Nemenovaná stredná škola má 

formalizovanú spoluprácu so Strojníckou fakultou TUKE. Podľa nej sa nám nedarí oslovovať 

a získavať študentov,  ktorých tu chceme mať. My ako senát máme snahu zlepšiť celý proces, 

nastavenia výučby. 

 

Senátor Kubák uviedol, že akreditačné štandardy uvádzajú, že výberový proces musí byť spravodlivý, 

transparentný a merateľný. Ako to bude u anglického? Umožňuje merateľnosť obdobne ako je to 

u slovenských študentov?  

 

Dekan na základe diskusie navrhol úpravu predposlednej vety takto: 

Uchádzači o štúdium v študijných programoch v anglickom jazyku na EkF musia spĺňať všetky 

podmienky uvedené v týchto zásadách.  

Rovnako je potrebné v dokumente upraviť dátum z február 2023 na marec 2023. 

 

Senátorka Adamkovičová vyjadrila obavu, ktorú majú slovenskí študenti, či vzhľadom na 

zahraničných študentov dostanú miesto na internáte.  

 

Ako uviedol dekan, ani teraz nemáme naplnenú kapacitu na 100 percent. Nevidí v tom teda problém.  

 

Predsedajúci dal následne hlasovať o návrhu uznesenia: 

„AS EkF TUKE schvaľuje Zásady prijímacieho konania na štúdiu druhého (inžinierskeho) stupňa na 

EkF pre akademický rok 2023 s navrhnutou zmenou“. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

12 10 0 2 

Predsedajúci konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 08/2023. 

 

 

K bodu 6:  Schvaľovanie podmienok prijatia na doktorandské štúdium EkF TUKE 

v akademickom roku 2023/2024 

 

Predsedajúci predseda AS EkF TUKE požiadal dekana EkF o predstavenie predloženého materiálu. 

 

Dekan predniesol návrh a v rámci neho požiadal o úpravu textu - vynechanie textu: Uchádzači 

o štúdium v študijných programoch..., s platnou legislatívou a možnosťami fakulty. Úprava 

termínu z februára 2023 na marec 2023. 
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Následne predsedajúci otvoril k tomuto bodu diskusiu: 

 

Senátorka Andrejovská sa opýtala aké sú počty uvažovaných uchádzačov. 

 

Dekan uviedol, že to bude závisieť od úrovne pripravenosti uchádzačov. Ako tiež uviedol, musíme 

riešiť problém prerušenia/ukončenia štúdia. 

 

Predsedajúci dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

„AS EkF TUKE schvaľuje Podmienky prijatia na doktorandské štúdium na EkF TUKE pre akademický 

rok 2023/2024 s navrhnutou zmenou“. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

12 12 0 0 

Predsedajúci konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 09/2023. 

 

Senátor Bajus upozornil na potrebu krátkej prestávky. 

Predsedajúci prerušil zasadnutie senátu od 10.30 hod. do 10.40 hod. 

O 10.40 hod. pokračovalo zasadnutie AS EkF TUKE. Senát pokračuje v zasadnutí v počte 12 

prítomných členov. 

 

 

K bodu 7:  Prerokovanie návrhu na vymenovanie prodekanov EkF na funkčné obdobie od 

1.4.2023 do 31.3.2027 

 

Predsedajúci predseda AS EkF TUKE požiadal dekana EkF o predstavenie návrhu na vymenovanie 

prodekanov EkF pre nové funkčné obdobie. Ten predstavil návrh a predstavil návrh prodekanov.  

 

Následne predsedajúci otvoril k tomuto bodu diskusiu a požiadal senátorov o prerokovanie 

predložených a predstavených materiálov. 

 

Senátori nemali žiadne pripomienky, preto predsedajúci dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

„AS EkF TUKE prerokoval návrh na vymenovanie prodekanov EkF na funkčné obdobie od 1.4.2023 

do 31.3.2027 bez pripomienok“. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

12 12 0 0 

Predsedajúci konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 10/2023. 

 

 

K bodu 8:  Schvaľovanie zástupcu/-kyne AS EkF vo výberových komisiách a schvaľovanie 

výberovej komisie na obsadenie pracovných miest vysokoškolských učiteľov/-liek vo funkciách 

odborných asistentov/-tiek 
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Predsedajúci predseda AS EkF TUKE požiadal dekana EkF o predstavenie návrhu. Ten ho predstavil 

a uviedol termín pre realizáciu výberu koniec apríla alebo začiatok mája 2023. 

 

Predsedajúci AS EkF TUKE požiadal senátorov o návrh zástupcov AS EkF TUKE do výberových 

komisií. Bol predložený jeden návrh. Samotný návrh ako aj výsledok hlasovania je súčasťou prílohy 

tejto zápisnice.  

 

Predsedajúci dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

„AS EkF TUKE schvaľuje zástupcu AS EkF TUKE do výberovej komisie na obsadenie pracovných 

miest vysokoškolských učiteľov/liek vo funkciách odborných asistentov/-tiek“. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

12 12 0 0 

Predsedajúci konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 11/2023. 

 

Následne predsedajúci predniesol zloženie výberovej komisie, rozšírené o zvoleného zástupcu AS 

EkF TUKE. Zloženie komisie je súčasťou prílohy tejto zápisnice.  

 

Predsedajúci dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

„AS EkF TUKE schválil výberovú komisiu na obsadenie pracovných miest vysokoškolských 

učiteľov/liek vo funkciách odborných asistentov/-tiek“. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

12 12 0 0 

Predsedajúci konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 12/2023. 

 

 

K bodu 9:  Prerokovanie harmonogramu predkladania dokumentov AS EkF zo strany vedenia 

EkF v roku 2023 

 

Predsedajúci predseda AS EkF TUKE požiadal dekana EkF o predstavenie návrhu harmonogramu 

predkladania dokumentov AS EkF TUKE zo strany vedenia EkF pre rok 2023. 

 

Dekan: K daným dokumentom je potrebné ešte pridať výročnú správu za 2021.  

 

Následne predsedajúci otvoril k tomuto bodu diskusiu. 

 

Predsedajúci dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

„AS EkF TUKE prerokoval návrh harmonogramu predkladania dokumentov AS EkF zo strany 

vedenia EkF v roku 2023 s uvedenou úpravou“. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

12 12 0 0 

Predsedajúci konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 13/2023. 
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K bodu 10:  Schvaľovanie zástupcu fakulty do Rady vysokých škôl Slovenskej republiky 

 

Predsedajúci predseda AS EkF TUKE predstavil list RVŠ SR, ktorou bol AS EkF TUKE požiadaný 

o výber svojho zástupcu v RVŠ SR. 

 

Vzhľadom na charakter daného hlasovania predsedajúci pre tento bod (zástupca do R VŠ SR) požiadal 

o tajné hlasovanie v zmysle § 13 ods. 10 Rokovacieho poriadku AS EkF TUKE. V zmysle uvedeného 

hlasovanie prebehne vo forme tajného hlasovania.  

 

V zmysle § 13 ods. 3 rokovacieho poriadku, AS EkF schvaľuje komisiu pre tento účel. Vzhľadom 

k uvedenému navrhol predsedajúci do tejto komisie senátorku Viktóriu Adamkovičovú a senátorov 

Petra Burgera a Radoslava Bajusa. Všetci uvedení s návrhom súhlasili. 

 

Predsedajúci dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

„AS EkF TUKE pre tajnú voľbu v bode programu 10 schvaľuje komisiu v zložení: senátorka Viktória 

Adamkovičová, senátori Peter Burger a Radoslav Bajus.“. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

12 12 0 0 

Predsedajúci konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 14/2023. 

 

 

Následne bol predložený jediný návrh zo strany senátora Burgera na doc. Šebovú. Ta s návrhom 

súhlasila.  

 

Zasadnutie bolo prerušené o 11.30 hod. vzhľadom na potrebu tlače hlasovacích lístkov. O 11.35 hod. 

zasadnutie pokračovalo s počtom prítomných 12 členov.  

 

Predsedajúci, v zmysle § 13 ods. 4, zabezpečil prípravu hlasovacích lístkov a požiadal predsedu 

komisie pre voľbu o ich prevzatie. Následne prebehla voľba. 

 

Predseda komisie predstavil výsledky tajného hlasovania: 

 

Vydaných lístkov:  12 

Platné:   12 

Neplatné:    0 

Za:    12 

Proti:     0 

 

Predsedajúci konštatoval, že senát v tajnom hlasovaní schválil návrh:  

 

„AS EkF TUKE ako zástupcu fakulty do Rady vysokých škôl SR, pre funkčné obdobie od 1.6.2023 do 

31.5.2027, zvolil doc. Ing. Miriam Šebovú, PhD.“. 

Senát schválil výsledok tohto hlasovania ako uznesenie č. 15/2023. 
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K bodu 11: Správa o činnosti AS EkF za rok 2022 

 

Predsedajúci oboznámil senátorov s už skôr zaslanou správou o činnosti AS EkF za rok 2022. 

 

Predsedajúci dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

„AS EkF TUKE prerokoval Správu o činnosti AS EkF za rok 2022 bez pripomienok“. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

12 12 0 0 

Predsedajúci konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 16/2023. 

 

K bodu 12: Interpelácie 

Predsedajúci požiadal senátorov o prednesenie interpelácii vedenia EkF TUKE. 

 

Senátor Šafár sa opýtal, či bude konferencia CEFE 2023 v termíne 19.4.2023? Dekan uviedol, že nie, 

v uvedenom termíne nebude. 

Na otázku dekanského voľna uviedol dekan, že bude 6.4.2023 (štvrtok). 

 

Vzhľadom na požiadavku senátorov Kubáka a Paľovej, predseda AS EkF pozval zástupcov Odborov 

EKF (doc. Šebová). Zástupkyňa odborov predniesla pohľad na reťazenie pracovných zmlúv 

a požiadavku zabezpečenia aspoň vyplateného odstupného v prípade reťazenia zmlúv (v prípade 

nevybratia uchádzača, ktorému sa reťazí zmluva). 

 

Dekan uviedol, že nemá pocit, že sa argumenty zmenili. Upozornil, že kolektívna zmluva sa robí na 

úrovni TUKE, fakulta je vyzvaná len ak to požaduje rektor. Bolo by dobre, aby to bolo schválené 

v zákone. Nie sú na to peniaze v rozpočte. 

U nás ta situácia nie je problematická, pretože zmluva je ukončená len na základe trvalej 

nespokojnosti, u nás sa nekončia pracovné pomery takýmto spôsobom. Túto vec by mal vysvetľovať 

rektor, nie dekan.  

 

Doc. Šebová uviedla, že kolektívna zmluva vždy ide najprv cez fakultu. Podľa nej máme veľmi férový 

prístup. Ale bolo by dobré byť „pionierom“ a byť príkladom pri ochrane pracovníkov.  

 

Dekan uviedol, ak pán kvestor bude s tým súhlasiť a dá na to peniaze (vyčlení zdroje), je potom možné 

nad tým uvažovať, eventuálne s tým po poznaní podmienok súhlasiť. 

 

Senátorka Paľová mala dotaz: Oslovili ju kolegovia učiaci zahraničných študentov. Kedy to bude 

odmeňované? Ako uviedol dekan, mohlo to by byť vybavené v marcovej výplate, ak by to bolo 

prednesené na stretnutí pred dvoma týždňami. Bude to ale vyplatené. 

 

Senátorka Révészová mala pripomienku: Prezenčná forma výučby sa nahrádza online formou. 

Radikálne to znižuje účasť študentov na prezenčnej forme štúdia. 
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K bodu 13: Rôzne 

Senátorka Paľová. Dnes je na TUKE deň príležitosti, pričom TUKE uzavrela parkovacie miesta bez 

oznámenia zamestnancom.  

Tiež požiadala, ak by bolo možné sprístupniť zoznam členov propagačnej komisie.  

 

Senátor Bajus uviedol, že si dovolil do manažérstva kvality pridať všetkých členov fakulty, aby videli 

ako sa napĺňajú ciele kvality. 

 

Dekan uviedol, že je potrebné si pozrieť základné procesy akreditácie a komunikovať ich so študentmi.  

 

Senátorka Révészová požiadala dekana o prípravu letáku zhrňujúceho akreditačný proces, ktorý by 

bol následne poslaný zamestnancom a komunikovaný aj so študentmi. Senátorka Révészová uviedla, 

že je potrebné to poslať e-mailom do  ekflistu a rovnako aj do zoznamu študentov. 

Senátorka Andrejovská chcela aj uvedenie termínu dokedy to bude pripravené. Dekan prisľúbil, že do 

polovice apríla 2023, pričom to zašle do ekflistu a študentského zoznamu. 

 

Senátori sa spoločne s dekanom dohodli, že termín pre ďalšie mimoriadne zasadnutie senátu bude 

18.4.2023, pričom v rámci tohto zasadnutia bude predložený návrh na menovanie členov Vedeckej 

rady EkF TUKE pre nové funkčné obdobie dekana. 

 

O 12.43 hod. odišla senátorka Siničáková. 

 

 

K bodu 14: Záver zasadnutia 

Predseda AS EkF TUKE poďakoval prítomným členom senátu a hosťom za spoluprácu na dnešnom 

zasadnutí a zasadnutie o 12.48 hod. ukončil. 
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UZNESENIA 

zo zasadnutia Akademického senátu EkF TUKE zo dňa 28.03.2023 

 

06/2023 AS EkF TUKE schvaľuje overovateľov zápisnice zo zasadnutia AS EkF TUKE zo dňa 

28.03.2023 v zložení: senátorka Viktória Adamkovičová a senátor Peter Burger. 

07/2023 AS EkF TUKE schvaľuje program zasadnutia AS EkF TUKE dňa 28.03.2023 

v upravenej podobe. 

08/2023 AS EkF TUKE schvaľuje Zásady prijímacieho konania na štúdiu druhého 

(inžinierskeho) stupňa na EkF pre akademický rok 2023 s navrhnutou zmenou. 

09/2023 AS EkF TUKE schvaľuje Podmienky prijatia na doktorandské štúdium na EkF TUKE 

pre akademický rok 2023/2024 s navrhnutou zmenou. 

10/2023 AS EkF TUKE prerokoval návrh na vymenovanie prodekanov EkF na funkčné obdobie 

od 1.4.2023 do 31.3.2027 bez pripomienok. 

11/2023 AS EkF TUKE schvaľuje zástupcu AS EkF TUKE do výberovej komisie na obsadenie 

pracovných miest vysokoškolských učiteľov/liek vo funkciách odborných asistentov/-

tiek. 

12/2023 AS EkF TUKE schválil výberovú komisiu na obsadenie pracovných miest 

vysokoškolských učiteľov/liek vo funkciách odborných asistentov/-tiek. 

13/2023 AS EkF TUKE prerokoval návrh harmonogramu predkladania dokumentov AS EkF zo 

strany vedenia EkF v roku 2023 s uvedenou úpravou. 

14/2023 AS EkF TUKE pre tajnú voľbu v bode programu 10 schvaľuje komisiu v zložení: 

senátorka Viktória Adamkovičová, senátori Peter Burger a Radoslav Bajus. 

15/2023 AS EkF TUKE ako zástupcu fakulty do Rady vysokých škôl SR, pre funkčné obdobie 

od 1.6.2023 do 31.5.2027, zvolil doc. Ing. Miriam Šebovú, PhD. 

16/2023 AS EkF TUKE prerokoval Správu o činnosti AS EkF za rok 2022 bez pripomienok. 

 

 

Košice, 28.03.2023 

 

 

Zapísal:    doc. Ing. Jozef Glova, PhD., v. r. 

 

Overili:    Viktória Adamkovičová, v. r. 

      

doc. Ing. Peter Burger, PhD., v. r.  

   

 

Predsedajúci: 

   doc. Ing. Jozef Glova, PhD., v. r.  

predseda AS EkF TUKE     


